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عباسترابیان
 عضو سابق کمیته فوتسال آسیا

گفـــتوگـــو

 کاپیتانی تیم ملی شطرنج زنان  
توسط یک آقا! 

ایسنا: قرار است المپیاد جهانی بانوان 
۲۰۲۲ به میزبانی هند برگزار شود که تیم ملی 
شطرنج بانوان ایران با ترکیب مبینا علی نسب، 
سحر معصومی، آنوشا مهدیان، آناهیتا زاهدی فر 
و میترا اصغرزاده در این مسابقات حضور پیدا 
می کند. غیبت سارا خادم الشریعه بانوی شماره 
یک ایران در این مسابقات به چشم می آید. 
تیم ملی هند با میانگین ریتینگ ۲۴۸۶ بخت 
نخست قهرمانی این مسابقات به شمار می آید. 
تیم ملی شطرنج اوکراین با میانگین ریتینگ 
۲۴۷۸ و تیم ملی شطرنج گرجستان با ریتینگ 
۲۴۷۵ بخت دوم و سوم قهرمانی این مسابقات 
به شمار می آیند. تیم ملی شطرنج زنان ایران با 
میانگین ریتینگ ۲۱۶۸ بخت ۳۸ قهرمانی این 
مسابقات است. نکته قابل توجه و عجیب این 
مسابقات کاپیتانی یک آقا برای تیم ملی شطرنج 
زنان است! حضور این فرد به عنوان کاپیتان 
تیم ملی بانوان شطرنج ایران درحالی است که 
اسم این فرد برای اهالی شطرنج ناآشناست و 
به نظر می رسد فدراسیون شطرنج در اقدامی 
عجیب هدایت تیم زنان را به فرد ناشناسی 
سپرده است. در شطرنج، عنوان کاپیتان به 
فردی تعلق دارد که باید ضمن آشنایی کامل 
با شطرنج حرفه ای، امور تیم را انجام دهد و 
اگر مشکلی پیش می آید یا اعتراضی صورت 

می گیرد، به آن رسیدگی کند. 

قرعه کشی لیگ برتر در روزهای گذشته 
برگزار شد. علیرضا نیکبخت واحدی بازیکن 
سابق سرخابی های پایتخت در خصوص این 

مساله صحبت کرد.
 نظر شما در خصوص قرعه کشی 

لیگ برتر چیست؟
به نظرم این قرعه در شروع لیگ برتر برای 
استقلال مثل یک شمشیر دولبه است. 
برخورد دو تیم مدعی و پرمهره در هفته اول 
هم می تواند خوب باشد و هم بد. خوب، از این 
جهت که به هرحال سپاهان هم تغییرات 
زیادی داشته است و ممکن است هرچه 
جلوتر بروند بازی مقابل آنها سخت تر شود. 
استقلال هم تغییرات زیادی داشته ولی 
به اندازه سپاهان نبوده و ثبات بیشتری 
داشته است. بد، هم از این جهت است که 
تیم ها در دوره بدنسازی هستند و هنوز 
برنامه های تاکتیکی روی تیم پیاده نشده 
است و ممکن است استقلال هم در ابتدای 
راه دچار مشکل شود. در کل من به این قرعه 

خوشبین هستم. 
  سپاهان می تواند برای استقلال 

دردسرساز شود!
به  زیادی  شباهت  امسال  سپاهان   
استیل آذین دارد و بازیکنان اسم و رسم داری 
دور هم جمع کرده و مربی مطرحی هم 
روی نیمکت دارد و مشابه این شرایط را 
ما در استیل آذین تجربه کردیم که هم از 
لحاظ بازیکن غنی بودیم و هم مربی خوبی 
بالای سر تیم بود ولی به دلایلی تیم نتیجه 
نگرفت. جذب مربی و بازیکن خوب ضامن 
موفقیت یک تیم نیست و به نظرم این میزان 
تغییرات به صورت یکجا به تیم ضربه می زند 
چون انتظار هم از تیم بالاست و همه انتظار 
دارند تیم از همان هفته اول پرقدرت ظاهر 
شود. سپاهان امسال به شدت پتانسیل 

تبدیل شدن به استیل آذین را دارد. 
  کدام تیم در نقل وانتقالات عملکرد 

بهتری داشت؟
لیگ امسال قابل پیش بینی نیست و من 
الان -۵ ۶ تیم مدعی می توانم نام ببرم. به جز 
سه تیم اصلی که هرسال مدعی هستند 
امسال تیم هایی مثل تراکتور، فولاد و گل گهر 
هم می توانند به کورس قهرمانی اضافه شوند 
و پتانسیل بالایی دارند و لیگ امسال به شدت 

سخت و جذاب است. 

خارجازمستطیلسبز

 علیرضا نیکبخت واحدی: 
سپاهان پتانسیل 

تبدیل شدن به 
»استیل آذین« را دارد

خبــــــر
سکوت »ساکت« در ماجرای 

دریافت حقوق ۹۲ میلیونی
مدیرعامل باشگاه سپاهان درقبال موضوع 
حقوق ۹۲ میلیون تومانی اش واکنشی نشان 
نداده است. تسنیم نوشت: چند روزی از انتشار 
نامه حسین میرزایی، نماینده مجلس شورای 
اسلامی و رئیس هیات تحقیق و تفحص از شرکت 
فولاد مبارکه اصفهان می  گذرد، نامه ای که در 
آن دستمزد های نجومی برخی از مدیران این 
مجموعه از جمله محمدرضا ساکت افشا شده 
است. مدیرعامل باشگاه سپاهان اینطور که در 
این نامه رسمی قید شده است، ماهیانه بیش 
از ۹۲ میلیون تومان حقوق دریافت کرده است. 
همچنین در انتهای نامه به دریافت حق الجلسه، 
پاداش و هدایایی نظیر تلفن همراه، رایانه همراه و 
کارت هدیه اشاره شده است. البته تاریخ صدور این 
نامه، مربوط به مهرماه سال ۱۴۰۰ است و طبیعتا 
رقم حقوق و دیگر اطلاعات ذکرشده، مربوط به 
ماه های گذشته و یا سال قبل از آن است. بر همین 
اساس از میزان حقوق ساکت بعداز صدور این نامه 

و در سال ۱۴۰۱ اطلاعاتی در دسترس نیست. 

بدوی  کمیته  روزگذشته  آرمان ملی: 
انتخابات فدراسیون فوتبال مجوز شرکت 
در انتخابات را به »امیررضا واعظ آشتیانی«، 
»علیرضا اسدی« و »محمد آخوندی« نداد و 
بر این اساس »عزیزا... محمدی«، »میرشاد 
ماجدی« و »مهدی تاج«، ۳ نامزد تایید شده از 

سوی کمیته بدوی هستند.
  تایید و عدم تایید!

کمیته بدوی انتخابات فدراسیون فوتبال 
ریاست  نامزدهای  مدارک  بررسی  بعداز 
فدراسیون فوتبال، مجوز شرکت در انتخابات 
را به امیررضا واعظ آشتیانی، علیرضا اسدی و 
محمد آخوندی نداد، دلیل این موضوع نداشتن 
پنج امضای اعضای مجمع برای شرکت در 
انتخابات است. انتخابات فدراسیون فوتبال 
 . . . عزیزا و  برگزار می شود  هشتم شهریور 
محمدی، میرشاد ماجدی و مهدی تاج ۳ نامزد 

تأیید شده از سوی کمیته بدوی هستند. 
  آشتیانی 

امیررضا واعظ آشتیانی با تایید این خبر به 
»تسنیم« گفت: از فدراسیون تماس گرفتند 
و بعداز مراجعه به ساختمان فدراسیون نامه ای 
به من دادند که در آن اشاره شده است به دلیل 
نداشتن پنج امضا نمی توانم در انتخابات شرکت 
کنم. وی ادامه داد: من از طریق سایت ثبت نام 
کردم و پیش از ساعت ۱۶ که مهلت پایانی 
ثبت نام بود، در فدراسیون حاضر شدم. ساعت 
۱۷و۳۰ نیز برگه ای به عنوان تأیید ثبت نام به 
من دادند. نامزد انتخابات فدراسیون فوتبال 
اظهارداشت: این ایراد از سمت فدراسیون 
بوده که سایت بسته شده و اجازه ثبت امضاها 
داده نشده است، آن هم در حالی که ساعت 
۱۷و۳۰ کارهای مربوط به ثبت نام بنده به 
پایان رسید. واعظ آشتیانی در پایان گفت که به 
کمیته استیناف شکایت و تا پایان این موضوع را 

پیگیری خواهد کرد.
  اسدی

علیرضا اسدی در گفت وگو با »فارس«، 
در مورد ردصلاحیت خود برای انتخابات 
فدراسیون فوتبال توسط کمیته بدوی انتخابات 
اظهارداشت:  با من تماس گرفته اند اما هنوز 

نامه را دریافت نکرده ام و نمی دانم دقیقا چه 
جزئیاتی در آن وجود دارد. اگر قرار بر چنین 
موضوعی نیز باشد مشکلی نداریم زیرا با توجه 
به اتفاقاتی که در برنامه فوتبال برتر رخ داد 
انتظار این اتفاق را داشتیم. وی افزود: در آن 
برنامه اعلام کردیم اعضای اصلی کمیته بدوی 
صلاحیت رسیدگی به وضعیت نامزدها را ندارند، 
اما یک عضو حقوقدان علی البدل کمیته روی 
خط آمده و می گوید صلاحیت دارند. اگر سه 
عضو اصلی این کمیته صلاحیت دارند خودشان 
باید می آمدند و دفاع می کردند. در این وضعیت 
دیگر جایگاهی برای عضو علی البدل نمی ماند. 
سایر مسائل حاشیه ای است. نامزد انتخابات 
فدراسیون فوتبال تصریح کرد:  اکنون نیز مراحل 
قانونی را طی می کنیم و به مرجع بالاتر یعنی 
کمیته استیناف می رویم. در نهایت دوست 
داریم حال فدراسیون فوتبال خوب شود و 
آدم های بهتری بیایند. اما وقتی اصرار دارند 
برخی مسائل خارج از قوانین و مخالف اساسنامه 
در حوزه اجرا انجام شود، این تخلفات را پیگیری 
می کنیم. اسدی ادامه داد: این مسائل حال 
فوتبال ما را خوب نمی کند اما اگر دوستان 
راضی به چنین اتفاقاتی هستند، ایرادی ندارد. 
همچنان در جایگاه یک منتقد فعالیت خواهیم 
کرد زیرا دوست داریم جامعه به سطح ایده آل 
خود برسد. با هیچکس هم سر عناد نداریم.  
بر همین اساس برای بهترشدن حال فوتبال 

در حوزه قانون گذاری، اجرا و مجمع تلاش 
خواهیم کرد. وی تصریح کرد: برخی ارکان 
سبب می شوند حال جامعه فوتبال خوب نباشد 
اما نیاز است گروهی متخصص خیلی خوب، 
توانمند، سالم، خوش فکر، آرام و با اخلاق وارد 
شود و در یک برنامه رادیویی یا تلویزیونی از 
عملکرد تک تک این افراد انتقاد و جامعه را 
آگاه کند. آنها باید نسبت به اعمالی که انجام 

می دهند، جوابگو باشند.
  درخواست قبلی »واعظ«!

در حالی اسامی نامزدهای ردصلاحیت 
شده مطرح شده است که هفته  قبل امیررضا 
واعظ آشتیانی با ارسال درخواستی به سرپرست 
و دبیرکل فدراسیون فوتبال با اعلام برخی دلایل 
خواستار کناره گیری علی فلاحتی از عضویت 
کمیته بدوی انتخابات شد. بخشی از متن 
درخواست نامزد ریاست فدراسیون فوتبال از 
ماجدی و کامرانی فر به شرح زیر است: به اطلاع 
می رساند جناب آقای فلاحتی، رئیس محترم 
کمیته بدوی انتخاباتی فدراسیون فوتبال در 
روز دوشنبه مورخ ۲۷ تیرماه ۱۴۰۱ در مصاحبه 
تلویزیونی در برنامه فوتبال برتر، پیش از صدور 
رای کمیته، اظهاراتی را به طور مشخص درباره 
صلاحیت یکی نامزدهای انتخاباتی، مطرح 
نموده اند که قویا ایشان را در وضعیت نقض 
بی طرفی، ایجاد شائبه تعارض منافع و عدول 
صریح از اصول بنیادین دادرسی منصفانه قرار 

می دهد، لذا بدین وسیله درخواست خود را 
مبنی بر لزوم کناره گیری نامبرده از عضویت 
در کمیته بدوی انتخاباتی جهت رعایت سلامت 
فرآیند انتخابات اعلام می دارد. بدیهی است 
براساس قواعد مسلم حقوقی، هیچ مقام و مرجع 
رسیدگی قضاوتی، انضباطی و اداری از جمله 
اعضای کمیته های بدوی و استیناف انتخاباتی 
و اعضای ارکان قضائی فدراسیون فوتبال مجاز 
نیستند درباره موضوعات و پرونده هایی که 
تحت صلاحیت آنها در جریان رسیدگی است، 
پیش از صدور رای اظهارنظر کنند؛ فلذا با 
استناد به بند ۱۰ ماده ۲۰ اساسنامه فدراسیون 
فوتبال و همچنین ماده ۲ مقررات انتخاباتی که 
ناظر بر تکلیف رعایت پرهیز از شرایط تعارض 
منافع در طول فرآیند انتخابات نسبت به هر 
یک از اعضای کمیته انتخاباتی نیز است، آقای 
فلاحتی فاقد صلاحیت لازم جهت حضور در 
این  دوره کمیته انتخاباتی فدراسیون فوتبال 
بوده و لازم است نسبت حضور عضو جایگزین 
ایشان اقدام شود. همچنین بررسی و اطمینان 
از عدم وجود ایرادات قانونی نسبت به عضویت 
آقای گردانی در ترکیب اصلی اعضای کمیته 
بدوی را مطابق مقررات، تقاضا دارم. بنا به 
مراتب فوق، یادآور می شود اولا جناب آقای 
فلاحتی، صلاحیت قانونی خود برای ادامه 
عضویت در کمیته بدوی انتخاباتی این دوره از 
انتخابات، مشارکت در بررسی پرونده کاندیداها 
و اعلام نظر درباره رأی نهایی برای معرفی 
نامزدها را نداشته و ضروری است فرد دیگری 
از اعضای علی البدل جایگزین ایشان شود. 
ثانیا با توجه به اینکه اقدام ایشان نقض جدی و 
فاحش اساسنامه و مقررات انتخاباتی فدراسیون 
فوتبال به شمار می رود بدین وسیله اعتراض 
خود را جهت تشکیل پرونده در کمیته اخلاق 
فدراسیون فوتبال جمهوری اسلامی ایران 
اعلام داشته و درخواست رسیدگی به موارد 
تخلفات ارتکاب نامبرده که علاوه بر موارد یاد 
شده می تواند مصداق نقض ماده ۲۶ مقررات 
انتخاباتی در ارتباط با نقض اصل محرمانگی 
و رازداری در طول فرآیند انتخابات نیز باشد، 

تقدیم می دارم.

غیرفوتبالی ها تصمیم گیرنده شده اند

یک پیشکسوت تیم فوتبال استقلال گفت: ساختار 
آبی پوشان پایتخت برای فصل آینده رقابت های لیگ برتر 
حفظ شده است. سیروس دین محمدی، درباره قرعه کشی 
فصل آینده رقابت های لیگ برتر اظهارکرد: به نظرم قرعه 
خوبی برای استقلال افتاده است. یک بازی مقابل سپاهان 
مقداری سخت است و در کل فکر می کنم قرعه خوبی 
برای استقلال رقم خورده است. ۵ بازی اول برای قهرمانی 
استقلال از اهمیت زیادی برخوردار است و سپاهان تیم 
قدرتمندی بوده است و تقابل سپاهان و استقلال بستگی 
به این دارد که تیم چگونه و با چه قدرتی ظاهر شود و 

امیدوارم استقلال بتواند با قدرت خوبی به میدان برود. او 
درباره اردوی استقلالی ها در ترکیه و بازی های دوستانه ای 
که این تیم تا الان برگزار کرده است، ادامه داد: »ساپینتو« 
دارد کارش را حرفه ای پیش می برد. فکر نکنید استقلال 
مهره های زیادی از دست داده است، شرایط استقلال از نظر 
نفرات، خوب است و بازیکنان خوبی هم جذب شده است. 
استخوان بندی استقلال تغییری نداشته است و این می تواند 
روی روند تیم تاثیرگذار باشد. امیدوارم این روند ادامه دار 
باشد. از هواداران می خواهم که در ۵ بازی اول حمایت کنند 
تا شرایط مربی در این مدت مشخص شود و باید هواداران 

صبور باشند. دین محمدی درباره »ریکاردو ساپینتو« گفت: 
برخی می گفتند رزومه خیلی خوبی ندارد اما شرایط در 
فوتبال ایران متفاوت است و ممکن است ساپینتو در فوتبال 
ایران بتواند عملکرد خوبی از خودش برجای بگذارد. باید 
ببینیم شرایط ساپینتو در ایران چگونه پیش می رود و 
در ۵ بازی اول عیار ساپینتو در تیم مشخص خواهد شد. 
دین محمدی در پاسخ به این سوال که آیا آبی پوشان پایتخت 
در فصل آینده رقابت های لیگ برتر می توانند قهرمانی خود را 
تکرار کنند؟ تصریح کرد: تیمی که شکل خود را حفظ کرده 
است، همیشه بوی قهرمانی می دهد. استقلال و پرسپولیس 
همیشه قهرمان یا نایب قهرمان بوده اند و هواداران هم این 
انتظار را دارند. استقلال ساختار خود را تقریبا حفظ کرده 
است. با این شرایط، فکر می کنم شاگردان ساپینتو برای 

فصل آینده بتوانند مدعی قهرمانی باشند. 

 سیروس دین محمدی: 

عیار »ساپینتو« در ۵ بازی اول مشخص می شود

 فرزاد آشوبی: 

پرسپولیس باید از هفته اول استارت قهرمانی را بزند
بازیکن پیشین پرسپولیس معتقد است: سرخپوشان اگر 
دنبال قهرمانی مجدد در لیگ برتر هستند باید بهترین عملکرد 

را از هفته اول مسابقات داشته باشند.
  قرعه کشی 

فرزاد آشوبی درباره برگزاری مراسم قرعه کشی مسابقات 
لیگ برتر و شرایط پرسپولیس در شروع فصل جدید اظهارداشت: 
پرسپولیس با قرعه مناسبی روبه رو شده است. اگر می خواستیم 
ایده آل نگاه کنیم می توانستیم قرعه بهتری را برای پرسپولیس 
متصور شویم، ولی همین قرعه هم خیلی سخت نیست. سه تیم 
اولی که پرسپولیس باید با آنها بازی کند تیم های خوبی هستند 
به ویژه فولادخوزستان که امسال با شرایطی که دارد به نظرم 

یکی از مدعیان برای قهرمانی خواهد بود.
  بازی آسان؟

وی افزود: در لیگ امسال بازی آسان وجود ندارد و از هفته 
اول باید مسابقات را جدی گرفت. برای مثال پرسپولیس باید 
در هفته سوم به مصاف آلومینیوم برود. این تیم در چند فصلی 
که به لیگ برتر آمده است مقابل پرسپولیس نتایج خوبی گرفته 
و همیشه با انگیزه بالایی مقابل سرخپوشان بازی کرده است. 

شاگردان گل محمدی اگر بعد از یک فصل فاصله گرفتن از 
قهرمانی مجددا می خواهند قهرمان شوند باید تمام نکات و 

برنامه هایی را که کادرفنی مدنظرش است، از همان هفته 
اول پیاده و در همه بازی ها بهترین عملکردشان را ارائه 
کنند. درواقع استارت قهرمانی سرخپوشان باید از هفته 

اول زده شود.
  پیش بینی 

بازیکن پیشین تیم فوتبال پرسپولیس خاطرنشان کرد: 
پرسپولیس در این فصل با توجه به تغییراتی که 

داشته است و بازیکنان جدیدی که به تیم اضافه 
شده اند، تیم خوبی در اختیار دارد، اما هنوز 

زود است که درباره آینده سرخپوشان نظر 
بدهیم. این تیم فعلا در حال تمرین است 
و باید بازیکنان جدید و قدیم در کنار 
هم بازی کنند و به هماهنگی برسند، 

موضوعی که مهمترین بخش تمرینات 
این روزهای پرسپولیس است. این پتانسیل در 

بین بازیکنان پرسپولیس وجود دارد که با تمرینات 

فشرده و کار گروهی خودشان را مجددا به عنوان مدعی اول 
قهرمانی نشان دهند، هرچند که در این فصل کار بسیار سختی 
خواهند داشت، چون سایر رقبا هم خودشان را تقویت کردند و 

دنبال قهرمانی هستند.
  دربی 

آشوبی در مورد برگزاری دربی تهران در هفته دوازدهم 
بیان داشت: به عقیده من اگر دربی در هفته اول برگزار می شد 
هم مشکلی وجود نداشت. این حد حساسیت درباره 
برگزاری دربی منطقی نیست. دربی هم مثل سایر 
بازی هاست و شرایط آن در زمان برگزاری اش متفاوت 

است.
  مدعیان

وی در پاســـخ به این سوال که »غیر از 
پرسپولیس چه تیم هایی را مدعی قهرمانی 
لیگ می دانید؟«، تصریح کرد: استقلال و 
سپاهان همیشه مدعی بودند و خواهند بود. 
همانطور که گفتم فولاد هم در این فصل 
حرف های زیادی برای گفتن خواهد داشت و 
می تواند یکی از مدعیان باشد. البته از گل گهر 
نیز نباید به سادگی عبور کنیم. من امیدوارم که 
مربیان خارجی که به لیگ اضافه شدند، باعث 
شوند تا کیفیت مسابقات افزایش پیدا کند و ما 

مسابقات جذاب تری را شاهد باشیم.

فدراسیون فوتبال مشکلات زیادی دارد و پس از آن 
هم مشکلات چند برابر می شود، واقعا نمی دانم چرا تاج 
با این قلب مریض تصمیم گرفته در انتخابات شرکت کند. 
متاسفانه افرادی که در حد و اندازه فدراسیون فوتبال ایران 
هستند در انتخابات ورود نکرده اند و این برای فوتبال ما 
که در آسیا حرف اول را می زند اصلا خوب نیست. انتظار 
این بود که افراد با پیشینه و شاخص در انتخابات ورود 
کنند که این اتفاق نیفتاد. البته در حال حاضر فدراسیون 
فعلی هم وضعیت خوبی ندارد و بسیار بد عمل کرده است. 
متاسفانه افراد غیرفوتبالی تصمیم گیرنده شده اند و این 
برخلاف اصول اصلی فیفاست؛ چرا که فیفا مخالف ورود 
افراد غیرفوتبالی و تصمیم گیری آنها برای فوتبال است. 
در این فدراسیون تصمیمات بسیار ناپخته گرفته می شود؛ 
سرمربی تیم ملی به صورت فرمایشی از سوی کمیته فنی 
برکنار می شود و دوباره هیات رئیسه با عذرخواهی او را 
برمی گردانند. این مسائل زیبنده فوتبال ما نیست و نشان 
می دهد هیچ تفکری پیش این تصمیمات نبوده است. 
من واقعا نگران و ناراحت وضعیت فوتبال ایران هستم 
و می دانم در آینده قطعا ما مشکلات بیشتری خواهیم 
داشت. وضعیت فوتسال هم چنگی به دل نمی زند. من 
سال هاست که در فوتسال بوده ام. هنوز که هنوز است از 
خارج از کشور با من تماس می گیرند و تیم های بزرگ 
خواهان برگزاری بازی های تدارکاتی در رده های پایه با 
ما هستند، من خجالت می کشم که بگوییم ما تیم در رده 
پایه نداریم. چند وقت پیش کشور فرانسه با من تماس 
گرفته بود و خواهان برگزاری بازی تدارکاتی با تیم های 
رده پایه ما شده بود، اسناد آن هم هست و می توان نشان 
بدهم. این تیم ها از ما تقاضا دارند که با آنها بازی دوستانه 
داشته باشیم. تیم های زیر ۲۱ سال و زیر ۱۹ سال خواستار 
بازی تدارکاتی با تیم های ما هستند و من خجالت می کشم 
بگوییم ما در رده پایه تیم نداریم که با آنها بازی تدارکاتی 
داشته باشیم.  من نگران تیم ملی فوتسال ایران هم هستم، 
وحید شمسایی یکی از چهره های شناخته شده فوتسال 
ایران هدایت تیم را برعهده گرفته و واقعا دوست دارد که 
کار کند، اما زمینه برای او مهیا نیست، در چنین شرایطی 
نمی توان از کسی توقع داشت و انتظار معجزه هم نباید 
داشته باشیم. در گذشته تیم های پایه ما به صورت مداوم 
به تیم  بزرگسالان تزریق می شد و اگر الان تیم خوبی 
داریم به خاطر پشتوانه سازی است که در گذشته انجام 
دادیم و این چرخه مدام در حال حرکت بوده است؛ اما الان 
این شرایط وجود ندارد و طبیعتا کار سخت  خواهد بود. 
به هرحال بازیکنان فعلی تیم ملی فوتسال کشورمان هم به 
دوران بازنشستگی نزدیک شده اند و جای تأسف دارد که 
پشتوانه ای برای آنها در نظر گرفته نشده است. به طورکلی 
من شرایط فوتبال را خوب نمی بینم، متاسفانه حواس 
آقایان بیشتر معطوف به کارهای خودشان هستند و کمتر 
کسی به آینده فکر می کند، در چنین وضعیتی باید نگران 
تیم ملی و وحید شمسایی باشیم که آمده  که کار کند اما 

شرایط برای او مهیا نیست. 

فوتبـــالداخلـــی
 ایسنا: امتیاز شاهین بندرعامری یک شبه به مس سونگون 
فروخته شد. در حالی که مالک شاهین بندرعامری بوشهر پس 
از کش وقوس های فراوان تصمیم گرفته بود پس از صعود به 
لیگ یک، در دسته اول هم تیمداری کند اما نتوانست روی 
تصمیمش بماند و در جلسه ای شبانه در تهران امتیاز این تیم 
را به مس سونگون واگذار کرد. البته این اتفاق در حالی رخ داده 
که استاندار بوشهر هنوز خروج امتیاز از این شهر را تصویب 
نکرده اما اوضاع بد ورزش و به خصوص فوتبال در بوشهر، خللی 
را در واگذاری این امتیاز ایجاد نمی کند. شاهین بندرعامری که 
امسال با هدایت مهدی کریمیان جواز حضور در لیگ یک را 
گرفته بود، خیلی زود باید این رده خداحافظی کند. نکته عجیب 
این است که این تیم اردویش را در تهران شروع کرده بود و حتی 
قرارداد سرمربی تیم یعنی مهدی کریمیان هم تمدید شده بود 
اما این اوضاع، بازیکنان این تیم را با اتوبوس به بوشهر فرستاد و 

کریمیان نیز با پروازی راهی شیراز شد. 

  کارلو آنچلوتی که تیم تحت  هدایتش در ورزشگاه اوراکل 
پارک واقع در سانفرانسیکوی کالیفرنیا مقابل کلوب آمه ریکای 
مکزیک تن به تساوی -۲ ۲ داد، پس از این بازی در تمجید از زننده 
گل اول تیمش که اولین بازی  اش در پیش فصل بود، گفت: بنزما 
در وضعیت خوبی است و او در فرم و شکل خوبی به تیم بازگشته 
است. سرمربی ایتالیایی رئال مادرید که شاگردانش با نتیجه یک بر 
صفر مغلوب بارسلونا شدند، صحبت های خود را این طور ادامه داد: 
این بازی بهتر از بازی قبلی )بارسلونا( بود. به این دلیل وینیسیوس 
توبیاس را در ترکیب قرار دادم چون او بازیکن جوان و خیلی 
خوبی است و در تمرینات هم جدیت بالایی دارد. وی همچنین 
در خصوص هافبک بلژیکی اش که در آغاز نیمه دوم وارد زمین 
شد و در دقیقه ۵۵ هم گل دوم کهکشانی ها را از روی نقطه پنالتی 
به ثمر رساند، اظهارداشت: در چنین بازی هایی باید به ادن هازارد 
بازی داد. ما به او نیاز داریم و از بازی هایی اینچنینی لذت می برم 
چون می توانم به ادن بازی بدهم. آنچلوتی در ادامه درباره خرید 
جدیدش خاطرنشان کرد: چوامنی به نظرم او نقطه اتکای متفاوتی 
نسبت کاسمیرو است. او کیفیت لازم برای ارائه بازی سرعتی و 

رسیدن به دروازه حریف را دارد.

                  استقبال 
سردار آزمون ستاره تیم ملی به بوندسلیگا منتقل 
شد و با بایرلورکوزن قراردادی ۵ ساله امضا کرد. 
صفحه بوندسلیگا با انتشار تصویری نوشت: »آزمون« 
ستاره ایرانی بایرلورکوزن به استقبال فصل جدید این 

رقابت ها رفت. 

            انتقال قرضی 
مدافع تیم فوتبال پرسپولیس و تیم ملی امید 
با عقد قرارداد قرضی شاگرد رضا مهاجری شد. 
علیرضا خدایی که مدتی هم در تمرینات پیش فصل 
این تیم حاضر بود، در لیگ بیست ودوم برای نفت 

مسجدسلیمان توپ خواهد زد.

                           انتقال رسمی 
انتقال لیساندرو مارتینز، مدافع آرژانتینی و 
24 ساله آژاکس با قراردادی پنج ساله و بند تمدید 
برای یک فصل دیگر به منچستریونایتد رسمی شد. 
مارتینز یکی از اولین بازیکنانی بود که مورد توجه 

اریک تن هاخ بود.
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بیــنالمــلل

 »واعظ آشتیانی«، »علیرضا اسدی« و »محمد آخوندی« تایید نشدند!

6 منهای 3 نامزد برای ریاست فدراسیون فوتبال! 


